

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-051

### 台灣高等教育探索活動 2018

敬啟者：為增加學生對台灣升學的認識，本校將安排中六級學生參觀 2018 年台灣高等教育展。展覽由香港中文中學聯會聯同台北經濟文化辦事處、海外聯合招生委員會合辦。本年度共有約 80 所台灣高等院校(包括國立及私立、綜合及技職大學)派員來港，向本港高中學生介紹 2019 年赴台升學的新安排及海外聯招的申請程序。參觀活動安排如下：

日期	2018 年 11 月 2 日 (星期五)				
地點	九龍灣國際展貿中心展貿廳 3				
集合	時間	下午 2 時	解散	時間	下午 4 時
	地點	本校大堂		地點	九龍灣國際展貿中心
負責老師	吳啟昌老師、冼佩玲老師				
交通費	學生「資助」資格				費用
	全費				\$3.5
	領取學生資助半額津貼或有經濟困難者				\$1.7
	領取學生資助全額津貼或綜合援助者				\$1.0

請於 2018 年 10 月 16 日或以前透過「家校通系統」回覆。若活動當日因颱風或暴雨影響而取消，各同學可於 11 月 3 日 (星期六) 上午 9 時 30 分至下午 5 時正自行到達會場參觀。如有查詢，請致電 2380 0241 與吳啟昌老師聯絡。

此致  
貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2018 年 10 月 12 日

回 條

### 台灣高等教育探索活動 2018

敬覆者：有關 貴校通告 (編號 S18/19-051) 內容，業已知悉，並同意參加。

此致  
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_\_

簽 署：\_\_\_\_\_

- 負責老師：冼佩玲老師、吳啟昌老師
- 請於 2018 年 10 月 16 日或以前透過「家校通系統」回覆

2018 年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S18/19-051  
To: S6 Parents

Date: 12 October 2018

### Taiwan Higher Education Fair 2018

In order to help students explore their options on furthering their studies in Taiwan, the School will organize a visit to the Taiwan Higher Education Expo 2018 for all S.6 students.

The Expo is jointly organized by The Association of Hong Kong Chinese Middle School, Taiwan Economic and Cultural Office and University Entrance Committee for Overseas Chinese Students. Representatives from approximately 80 tertiary institutions, including public and private universities, integrated and technical or vocational colleges, will provide students with the latest information about Taiwan's education approach and overseas joint admission application procedures. Details of the visit are as follows:

Date		2 November 2018 (Friday)			
Venue		Kowloonbay International Trade & Exhibition Centre (Rotunda 3)			
Assembly	Time	2:00pm	Dismissal	Time	4:00pm
	Venue	School Lobby		Venue	Kowloonbay International Trade & Exhibition Centre
Teachers in Charge		Mr. NG Kai Cheong and Ms SIN Pui Ling			
Transportation fee		Family financial status			Fee
		Not receiving any subsidy / assistance			\$3.5
		Currently receiving - Half grant under School Textbook Assistance Scheme (STAS-HALF) or has financial difficulties			\$1.7
		Currently receiving - Full grant under School Textbook Assistance Scheme (STAS-Full) or "Comprehensive Social Security Assistance Scheme"			\$1.0

Please reply this circular through "School Comm System" on or before 16 October 2018. If the activity is cancelled due to bad weather, the Expo is open for the public on 3 November 2018 (Saturday) from 9:30am to 5:00pm. Students and parents can visit the Expo at their own convenience. For enquires, please contact Mr. NG Kai Cheong or Ms SIN Pui Ling at 2380 0241.



*Chiu Cheung Ki*  
Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal

#### Reply Slip

#### Taiwan Higher Education Fair 2018

Circular no. S18/19-051 has been read and understood. I **agree** to let my child join the above activity.

Name of student: \_\_\_\_\_ Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_ Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Please reply this circular through "School Comm System" **on or before 16 October 2018.**